
Protokół Nr 5/V/2015 

z posiedzenia V sesji Rady Powiatu Tarnobrzeskiego  

z dnia 10 kwietnia 2015 roku 

Proponowany porządek obrad : 

   1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

   2. Przyjęcie porządku obrad. 

   3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

   4. Działalność Zarządu Powiatu i Starostwa Powiatowego w okresie między sesjami -      

       informacja. 

   5. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Powiatu Tarnobrzeskiego z organizacjami  

       pozarządowymi za 2014 rok. 

   6. Informacja o wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach  

       awansu Zawodowego w szkołach/placówkach prowadzonych przez Powiat. 

   7. Interpelacje Radnych. 

   8. Podjęcie uchwał w sprawach : 

a) zatwierdzenia planów pracy Komisji Stałych  Rady Powiatu Tarnobrzeskiego na 2015     

    rok, 

b) określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji  

    Osób Niepełnosprawnych przekazywane przez Prezesa Zarządu Funduszu  

    samorządom powiatowym w roku 2015 na realizację zadań z zakresu rehabilitacji  

    zawodowej i społecznej, 

c) zmian w Uchwale Rady Powiatu Tarnobrzeskiego w sprawie utworzenia  

    Środowiskowego Domu Samopomocy w Gorzycach, 

d) zmiany uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego  

         Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Nowej Dębie, 

e) zmieniająca uchwałę w  sprawie utworzenia programu stypendialnego Powiatu  

    Tarnobrzeskiego oraz zasad udzielania stypendiów, 

f) szczegółowych zasad udzielania i rozmiaru zniżek nauczycielom, którym powierzono         

    stanowiska kierownicze w szkołach ( zespołach ) i placówkach oświatowych Powiatu    

    Tarnobrzeskiego oraz szczegółowych zasad zwalniania od obowiązku realizacji  

    tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin dydaktycznych, wychowawczych  

    i opiekuńczych, 

g) wskazania do Komisji Bezpieczeństwa dwóch przedstawicieli Rady Powiatu, 

h) zatwierdzenia do realizacji projektu z Europejskiego Funduszu Społecznego „trwała  

    integracja na rynku pracy ludzi młodych …”, 
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i) zaciągnięcia zobowiązania dotyczącego finansowania w roku 2016 części zadania     

    pn. „utworzenie inicjalnej bazy danych GESUT oraz BDOT500 dla jednostek  

    ewidencyjnych powiatu tarnobrzeskiego : miasta Baranów Sandomierski, gmin  

    Gorzyce i Grębów ”, 

 j) ustalenia wynagrodzenia dla Starosty Powiatu Tarnobrzeskiego, 

k)zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2015 rok. 

   9. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 10. Zamknięcie obrad sesji.  

 

Ad 1 ). 

Otwarcia sesji dokonał Pan Dominik SZEWC -  Przewodniczący Rady Powiatu 

Tarnobrzeskiego. 

Na wstępie odczytał apel o uczczenie minutą ciszy w 5 rocznicę katastrofy w Smoleńsku oraz 70 

rocznicy Zbrodni Katyńskiej. 

Stwierdził, że w sesji uczestniczy – 16 radnych  - 1 radny nieobecny. ( Lista obecności  

w załączenia - zał. nr 1 ) 

 

Ad 2 ). 

Prowadzący obrady odczytał  porządek obrad.  

Poinformował radnych o proponowanej i wniesionej przez Zarząd zmianie porządku obrad 

polegającej na zdjęciu z porządku obrad projektu uchwały w sprawie utworzenia programu 

stypendialnego Powiatu Tarnobrzeskiego oraz zasad udzielania stypendiów – oznaczonych  

w porządku obrad literką „e” ( Zał. Nr 2 ). 

Prowadzący obrady  poddał pod głosowanie zaproponowany zmieniony porządek obrad. 

„ZA”  głosowało 16 radnych – jednogłośnie wszyscy obecni.. 

 

Ad 3 ). 

Protokół z posiedzenia czwartej sesji-został przyjęty jednogłośnie i podpisany-16 głosów „ZA”. 

 

Ad 4 ).  

Działalność Zarządu Powiatu i Starostwa Powiatowego w okresie między sesjami – przedstawił   

Sekretarz Powiatu Pan Kazimierz BŁASIAK - ( zał. Nr 3 ). 
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Po wystąpieniu Sekretarza radny Marek Ożga poinformował, że zapytał o dwie inwestycje  

o dwa projekty :  dokończenie budowy ciągów pieszych w m. Nowy Grębów oraz w m. Krawce  

i na ten temat nic się nie mówi w sprawozdaniach – czy będą realizowane czy nie będą? 

Radny Rękas zapytał o dokumentacji jaki charakter przetargu był realizowany i jakie uzyskano 

oszczędności. 

Odpowiedzi udzieliła Skarbnik Powiatu – oszczędności ok. 66.000 zł 

Starosta Bartoszek udzielił odpowiedzi radnemu Markowi Ożga. Poinformował, że tzw. 

„schetynówka” jest zawieszona i od jej uruchomienia wszystko jest uzależnione. 

Kolejno radny Wacław Wróbel zapytał odnośnie ul. Kościuszki – zakres, przebieg, parametry tej 

ulicy  zgodnie z projektem. 

Radny Wacław Wróbel zapytał co z ulicą Kościuszki w Nowej Dębie ? Jaki przewidywany jest 

zakres prac remontowych i ogólnie jakie są założenia projektowe dot. tej ulicy ? 

Radny Rękas zawnioskował aby przygotować prezentacje o tym o czym dyskutujemy. 

Odpowiedzi udzielił Starosta Bartoszek. Przygotowana będzie tzw. „Wideoprezentacja dróg 

powiatowych” przygotowana  przez Zarząd Dróg Powiatu Tarnobrzeskiego. 

Planowane jest również objazd wszystkich dróg powiatowych, celem zorientowania się  

w terenie. 

Kolejne pytanie dot. na co przeznaczone zostaną zaoszczędzone pieniądze. Planuje się je na 

wydatki bieżące. 

 

Ad 5 ). 

Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Powiatu Tarnobrzeskiego z organizacjami  

pozarządowymi za 2014 rok. ( Zał. Nr 4 ). Z materiałami na sesję wysłane zostało radnym to 

sprawozdanie. 

Pytanie zadał radny Jacek Rożek a dot. rozbieżności pomiędzy planowanymi środkami a 

wykorzystanymi środkami.   

Odpowiedzi udzieliła Skarbnik Powiatu. 

 

Ad 6). 

Informacja o wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach  

awansu Zawodowego w szkołach/placówkach prowadzonych przez Powiat. 

Również i ta informacja wysłana została radnym z materiałami na sesje. ( Zał. Nr 5). 
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Radny Jacek Rożek poprosił o informacje jakie kwoty dodatków wyrównawczych wypłacono 

nauczycielom wszystkich szczebli we wszystkich szkołach prowadzonych przez Powiat. 

Informacja będzie wręczona radnym. 

Radny Rękas zapytał dlaczego tak się dzieje. Odpowiedzi udzieliła Skarbnik Powiatu. 

 

Ad 7). 

Interpelacje radnych. 

Od ostatniej sesji na ręce Przewodniczącego do dnia dzisiejszego wpłynęły dwie interpelacje 

pisemne od radnego Jacka Rożka, oraz 1 od radnego Marka Ożga, która zgłoszona została na 

ostatniej sesji. Zgodnie z terminem udzielenia odpowiedzi określonym w  Statucie Powiatu 

Tarnobrzeskiego przygotowywane zostały odpowiedzi pisemne, które panowie radni otrzymali. 

W dniu dzisiejszym wpłynęła jedna interpelacja pisemna od radnej Danuty Serafin, którą 

Przewodniczący Rady odczytał. 

Radny Marek Ożga uznał, że odpowiedzi go w pełni nie satysfakcjonują i są zbyt lakoniczne. 

Pytań zawartych w jego interpelacji było 5. 

Złożył kolejną ustną interpelację prosząc o udzielenie odpowiedzi pisemnej.  

Jakie są kwoty subwencji na poszczególne placówki oświatowe naszego Powiatu  w rozbiciu na 

osoby niepełnosprawne?. 

Kolejne zapytanie złożył radny Wacław Wróbel, a dot. ono : Czy w Starostwie i podległych 

placówkach są pracownicy, którzy nie uzyskują minimum wynagrodzenia ustalonego 

przepisami bez wliczania wysługi lat. 

Na zadane pytania w trakcie dyskusji na bieżąco odpowiadała Skarbnik Powiatu -  dot. średnich 

wynagrodzeń w oświacie. 

 

Ad 8). 

Następny punkt porządku obrad dot. podjęcia uchwał w sprawach : 

a) zatwierdzenia planów pracy Komisji Stałych  Rady Powiatu Tarnobrzeskiego na      

2015 rok, 

Kolejno Przewodniczący Komisji Stałych Rady Powiatu przedstawiali wypracowane propozycje 

planów pracy Komisji na 2015 rok w następującej kolejności : 

- radny Jerzy Sudoł – Przewodniczący Komisji Promocji, Rozwoju Gospodarczego i Finansów, 

- radny Tadeusz Rękas – Przewodniczący Komisji Rolnictwa, |Leśnictwa i Ochrony Środowiska, 

- radny Marek Zięba – Przewodniczący Komisji ds. Rodziny i Polityki Społecznej, 

- radna Krystyna Kozieja – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia. 
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Po wysłuchaniu wszystkich Przewodniczących przystąpiono do głosowania. „ZA” głosowało 16 

radnych – wszyscy obecni na posiedzeniu. 

b) określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji     Osób Niepełnosprawnych przekazywane przez Prezesa Zarządu 

Funduszu samorządom powiatowym w roku 2015 na realizację zadań z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej, 

Omówienia tego projektu uchwały dokonała Pani Ewa Kędzierska – Kierownik PCPR w 

Tarnobrzegu. W tym miejscu sale obrad opuścił radny Marek Ożga – stan radnych 15. 

Pytań po wystąpieniu nie było.  

Opinię pozytywną do tego projektu przedstawił Pan Marek Zięba – Przewodniczący Kd/s R i PS. 

Przystąpiono do głosowania. „ZA” głosowało 15 radnych  obecnych na posiedzeniu. 

c) zmian w Uchwale Rady Powiatu Tarnobrzeskiego w sprawie utworzenia  

    Środowiskowego Domu Samopomocy w Gorzycach, 

Z treścią powyższego projektu uchwały zapoznał radnych Sekretarz powiatu Pan Kazimierz 

Błasiak. 

Radny Tadeusz Rękas zadał pytanie: w jakim przedziale wiekowym są osoby przebywające w  

ŚDS?  

Odpowiedzi udzielił Pan Sekretarz. 

Opinię pozytywną do tego projektu przedstawił Pan Marek Zięba – Przewodniczący Kd/s R i PS. 

Przystąpiono do głosowania. „ZA” głosowało 15 radnych  obecnych na posiedzeniu. 

d) zmiany uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego  

         Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Nowej Dębie, 

Z treścią tego projektu uchwały zapoznał radnych Sekretarz powiatu Pan Kazimierz Błasiak. 

Na salę wrócił radny Marek Ożga – stan radnych 16. 

Opinię pozytywną do tego projektu przedstawiła Pani Krystyna Kozieja – Przewodnicząca  

KO, K i Z. 

Przystąpiono do głosowania. „ZA” głosowało 16 radnych – wszyscy obecni na posiedzeniu. 

f) szczegółowych zasad udzielania i rozmiaru zniżek nauczycielom, którym powierzono         

    stanowiska kierownicze w szkołach ( zespołach ) i placówkach oświatowych Powiatu    

    Tarnobrzeskiego oraz szczegółowych zasad zwalniania od obowiązku realizacji  

    tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin dydaktycznych, wychowawczych  

    i opiekuńczych, 

Z treścią tego projektu uchwały zapoznał radnych Sekretarz powiatu Pan Kazimierz Błasiak. 

Opinię pozytywną do tego projektu przedstawiła Pani Krystyna Kozieja – Przewodnicząca  
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KO, K i Z. 

Przystąpiono do głosowania. „ZA” głosowało 16 radnych – wszyscy obecni na posiedzeniu. 

g) wskazania do Komisji Bezpieczeństwa dwóch przedstawicieli Rady Powiatu, 

Z treścią tego projektu uchwały zapoznał radnych Sekretarz Powiatu Pan Kazimierz Błasiak, 

który poinformował radnych iż powyższy projekt nie podlega opiniowaniu. 

Przewodniczący Rady odczytał zgodę na kandydowanie do składu komisji Bezpieczeństwa 

Wicestarosty Tarnobrzeskiego Krzysztofa Pitry. 

Przystąpiono do głosowania. „ZA” głosowało 16 radnych – wszyscy obecni na posiedzeniu. 

h) zatwierdzenia do realizacji projektu z Europejskiego Funduszu Społecznego „trwała  

    integracja na rynku pracy ludzi młodych …”, 

Z treścią tego projektu uchwały zapoznała radnych Pani Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy  

w Tarnobrzegu Teresa Huńka., 

Opinię pozytywną do tego projektu przedstawił Pan Marek Zięba – Przewodniczący Kd/s R i PS. 

Przystąpiono do głosowania. „ZA” głosowało 15 radnych, 1 – „WSTRZYMAŁ SIĘ OD 

GŁOSU”. 

i) zaciągnięcia zobowiązania dotyczącego finansowania w roku 2016 części zadania     

    pn. „utworzenie inicjalnej bazy danych GESUT oraz BDOT500 dla jednostek  

    ewidencyjnych powiatu tarnobrzeskiego : miasta Baranów Sandomierski, gmin  

    Gorzyce i Grębów ”, 

W tym miejscu Przewodniczący Komisji P,RG i F Jerzy Sudoł poprosił o 5 minut przerwy celem 

zaopiniowania powyższego projektu uchwały. 

Po przerwie. 

Z treścią tego projektu uchwały zapoznał radnych Sekretarz Powiatu Pan Kazimierz Błasiak. 

Opinię pozytywną do tego projektu przedstawił Pan Jerzy Sudoł  – Przewodniczący KP,RG i F. 

Sale opuścili chwilowo radni Zięba, Rusin i Starosta Bartoszek – stan radnych 13. 

Radni Tadeusz Rękas i Adam Łabuda zadali Pani Dyrektor pytania na które otrzymali 

odpowiedzi. 

Przystąpiono do głosowania. „ZA” głosowało 13 radnych – obecnych w tym momencie na 

posiedzeniu. 

 j) ustalenia wynagrodzenia dla Starosty Powiatu Tarnobrzeskiego, 

Z treścią tego projektu uchwały zapoznał radnych Sekretarz Powiatu Pan Kazimierz Błasiak. 

Opinię pozytywną do tego projektu przedstawił Pan Jerzy Sudoł  – Przewodniczący KP,RG i F. 

Stan radnych na sali 14 – sale opuścił Starosta Tarnobrzeski oraz radna Krystyna Rusin. 

Przystąpiono do głosowania. „ZA” głosowało 14 radnych – obecnych na posiedzeniu. 
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k)zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2015 rok. 

Z treścią tego projektu uchwały zapoznała radnych Skarbnik Powiatu Elżbieta Wojciechowska. 

Opinię pozytywną do tego projektu przedstawił Pan Jerzy Sudoł  – Przewodniczący KP,RG i F. 

Na sale powrócił Starosta Paweł Bartoszek – stan radnych obecnych na sesji 15. 

Po omówieniu projektu zmian w budżecie przez Skarbnika Powiatu rozgorzała dyskusja. 

Pierwszy głos zabrał radny Tadeusz Rękas. Podzielił się refleksją po pobycie w Domu Dziecka 

w Skopaniu podczas kontroli. Wzburzył go stan sanitariatów i łazienek w tym Domu Dziecka. 

Prosił o interwencję w tej sprawie. 

Kolejny który zabrał głos w dyskusji był radny Wacław Wróbel. Jego wypowiedź tyczyła Działu 

750 bezpieczeństwo publiczne i kwota 60.000 zł na jednostki OSP w Powiecie. Skrytykował 

celowość dofinansowywania środków dla OSP np. na budowa płotu, malowanie dachów, 

pomieszczeń socjalnych remiz. Wnioskuje o usuniecie tych dofinansowań i przenieś np. na Dom 

Dziecka w Skopaniu. Nie ma to racji bytu wg radnego. 

Kolejny radny Tadeusz Rękas wystąpił ad vocem. 

Radny Jacek Rożek zaproponował aby komendanci OSP porozumieli się Burmistrzami i 

Wójtami  w kwestii wspólnego dofinansowania.  

Dyskusję posumował Starosta Bartoszek.  

Przystąpiono do głosowania. „ZA” głosowało 12 radnych, 3 „WSTRZYMAŁO SIĘ OD 

GŁOSU”. 

 

Ad 8 ) 

W sprawach  bieżących i wolnych wnioskach Przewodniczący Rady Powiatu przypomniał o 

obowiązku składania oświadczeń majątkowych w obowiązującym terminie do 30 kwietnia b.r. 

 

Ad 9). 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Powiatu zamknął obrady V Sesji 

Rady Powiatu Tarnobrzeskiego V kadencji. 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołował: 

   

Andrzej Siedlak 


